
Interpellation till Agneta Hägglund gällande Åsenområdet.

På Håboportalens hemsida har ni skrivit om ett antal vallöften som ni har klara eller är 
påbörjade. 
Bl a skrev ni 
Se över bevarandet av Åsenområdet  som Påbörjat och i samma mening som underrubrik 
-Planera för ett byggande av ”Möjligheternas hus”

Agneta, vad menar ni med se över bevarandet av Åsenområdet?

Anser du att planerandet för byggande av Möjligheternas hus är ett prioriterat område och hur 
skall ni finansiera detta med det budgetförslag som nu ligger.

Carina Lund (m)


